
Name of invited person: *******
Address: Department of Accounting and Management Information Systems, University of ***, New York, NY, 19716
Delaware, USA
June 28th, 2019
Invitation to Visit China University of Mining & Technology
Dear Professor ***:

     We are honored to invite you to visit China University of Mining and Technology as a visiting Professor in the period of September 1st ,2019 to October 1st ,2020. During your visiting, you are expected to teach Management Information System to undergraduate course for about 32 credit hours. China University of Mining and Technology will support you with the following fees:
1. The payoff of the course shall be RMB 1,800 yuan per credit hour, so the total remuneration of your lecture is RMB 57,600 yuan, which is about $ 10,000.
2. Cover your round-trip air tickets, which shall not exceed 15,000 yuan. 
3. Provide you with housing allowance of 1,500 yuan per month. If it is less than one month, it will be calculated by day.
4. Purchase medical insurance for you. 
Pleases do not hesitate to contact our office if more information is required.
Personal Information：

	Title
	Name
	Nationality
	Date of Birth
	Passport Number

	Professor
	**********
	U.S. Green Card
	1976-10-**
	G4154****


Yours sincerely

Address: China University of Mining and Technology ,No.1 Daxue Road, Xuzhou, 221116,P.R.China

Email: 

Tel:+86 516 8359****
Fax:+86 516 8359****
邀请函
尊敬的***教授：

诚邀您于 2019 年 9 月1日至 2020年 10月1日期间来我校访问讲学。在此期间，希望您为我校本科生讲授一门专业课《  管理信息系统  》，共 32 学时。我校将为您提供以下费用：
1、按照人民币1800元/学时的标准支付讲课报酬。讲授本门课程，您的讲课报酬共计人民币   5.76  万元（折合约 10000 美元）；
2、为您报销不超过人民币15000元国际旅费；
3、提供人民币1500元/月住房补贴，不足一个月的，按天核算。
4、为您购买意外伤害和医疗保险。
期待您的来访，祝您万事如意。

个人信息：
	姓名
	国籍
	出生年月
	职称
	护照号

	  ******
	美国
	1976-10-15
	教授
	G4154****


此致！

中国矿业大学

负责人：

2019年  月  日
